
 

 

Referat for menighedsrådsmøde, tirsdag den 7. maj 2024 

Til stede: Gregers, Lisbeth, Helle, Dragana, Henrik, Filip og Roza til punkt 13  

Fraværende: Samara  

 

PUNKT EMNE  ORIENTERING DEBAT BESLUTNING 
 

1 Godkendelse af dagsorden 
Godkendt  

   X 
 

2 Godkendelse af referat 
Godkendt  

   X 
 

3 Firmelsesundervisning – kateketsituationen m.v. 
(v/Gregers) Se næste side! 
Hvis der ikke er flere kateketer der melder sig, vil 
der være fremover være undervisning om 
tirsdagen i Kolding og onsdagen i Haderslev. 
Messen om tirsdagen må bortfalde.  
 
Dragana og Helle er uenige i beslutningen.   

 X X X 
 

4 Leg i hallen. Isabella har fået godkendt én gang 
om måneden – men ønsker gerne oftere. 
Forespørger om 5. maj – 26. maj -16. juni. Se 
næste side! 
Godkendt  

   
X 

 
X 

 

5 ØM-valfart. Praktiske ting, vi skal have aftalt. 
Hvem gør hvad? Tilmeldingsliste m.m. 
Bussen er bestilt, Gregers sørger for 
tilmeldingslister, Lisbeth snakker med Vu om trailer 
og Dragana laver kaffe og the inden vi kører.  

  X X 
 

6 Menighedsmødet den 12. maj – hvad gør vi? Det 
er meget sent at skulle planlægge ordentligt nu og 
nå at melde ud til folk. 
Vi aflyser. Lisbeth snakker med familiegruppen om 
et møde en lørdag efter familiedag.  

   
X 

 
X 

 

7 Forslag til fejring af Sankt Hans som sidste år (en 
søndag i år). Samtidig kan vi fejre opsættelsen af 
de nye kirkevinduer – og invitere håndværkerne 
og takke dem for deres veludførte, store arbejde. 
Vi holder grillfest fredag den 21. juni, hvor vi 
indvier den nye kirkerude og takker håndværkerne.  
Gregers spørger Paulo om han vil grille, Dragana 
sørger for drikkevarer og Filip laver quiz   

  
X 

 
X 

 
X 

 

8 Indkøb af højtalere til kirken (til klaveret og til 
sang) BOSE-højtalere er foreslået (Paulo). Anslået 
pris kr. 15.000 
Godkendt. Dragana snakker videre med Paulo. 

  
X 

 
X 

 
X 



9 Lydanlæg i kirken. Vi får jævnligt klager over 
lyden, og vi mærker ofte selv udfordringen med 
de forskellige mikrofoner. Hvordan griber vi det 
an? Kan vi selv få det optimeret? Og hvad er der 
evt. galt? 
Henrik og Dragana snakker med Sitcom i første 
omgang og får en snak om de udfordringer vi har.  

   
X 

 
X 

 

10 Maling af menighedslokalet. Flere vil gerne gå i 

gang og male, men vi skal have valgt farve/farver!  

Forslag: en lys farve på alle vægge. Eller hvide 

vægge og så en kontrastfarve på endevæggen ved 

tavlerne. I er alle velkommen til at komme med 2-

3 forslag til farver til begge forslag. 

Vi er blevet enige om en nuance. Lisbeth og Helle 

køber maling ind.  

  
 

 
X 

 
X 

 

11 Tur til Hillerød – Karmel. Der arrangeres af 
medlemmer fra Skapularfællesskabet en fælles 
tur den 16. juli – Dragana orienterer og har 
samtidig en forespørgsel ift. økonomien omkring 
turen. 
Hvis der er nogen som vil med og har svært ved at 
betale. Så støtter sognet ikke med penge.  

  
X 

 
X 

 
X 

 

11b Reklame for pilgrimsture  
Opslag og reklame skal kordineres bedre. 
 

 X X X 

12 Spørgsmål fra Isabella, se note 
Vi godkender at der bliver lavet en aftale med 
skolen. (se ad 12 nederst)  

  X X 
 

13 Fugtskade i kirken 
Henrik starter med at kontakte forsikring. Herefter 
kontakter han Gregers og finde ud af hvad vi gør 
efterfølgende.  
 
I forbindelse med fugtskaden skal vi ligeledes i gang 
med at male i kirken og pudse i våbenhuset. Begge 
ting skal igangsættes hurtigst muligt.  

 X X 
 

X 

14 Kirkekaffe  
Vi fortsætter som aftalt. Hvis der ikke er nogen på 
listen, så bliver der lavet kaffe efter messen.  

 X X X 

15 Parkering 
Lisbeth snakker med Jette om en løsning med 
kæde.    

 X X X 

16 Orientering tilbedelse   
Der er 14 timers tilbedelse næste fredag.  

 X   

18 Eventuelt      

 

 

Ad. 3: Vi når formodentligt op over 30 firmander på det kommende hold. Indtil august har Balint forpligtiget sig til at 
være fast kateket på undervisningslørdagene. Lene har i samme periode lovet at stå for frokost, når vi er i Kolding, 
når hun kan. Derudover har flere sagt, at de fremadrettet gerne vil hjælpe til som kateketer, hvis de kan. Men ingen 
af dem har prøvet at være faste kateketer på et hold, så situationen er noget usikker. Hvis ikke situationen har 
stabiliseret sig, hvad angår kateketer, efter august, vil jeg gå over til almindelig klasseundervisning hver uge efter 
skoletid med et hold i Haderslev og et hold i Kolding. Det er den eneste ansvarlige vej frem, som jeg ser det. Men det 



vil i givet fald betyde, at messerne tirsdag og onsdag eftermiddage med tilbedelse og rosenkrans vil blive aflyst i 
de perioder, hvor der er undervisning. 
 

Ad 4: Angelina, Martijn, Samuel og Zeth vil gerne på skift stå for at arrangere "leg i hallen".  

 

Ad. 12: Viceleder på skolen, Michael Sørensen, har været så sød at lade mig bruge skolens printer/kopimaskine ifm. 

retræten. Jeg har efter aftale med p. Gregers lavet en del hæfter samt kopieret flyers. Udgiften ville kirken dække.  

Michael nævnte, at hvis vi får brug for at lave kopier fremadrettet, kan der godt etableres en form for fast aftale. Jeg 

laver kopier og noterer, hvor mange kopier jeg har lavet. Kirken betaler efterfølgende for kopierne. 

Jeg ville spørge, om menighedsrådet kan give tilladelse til, at jeg laver kopier til Katolsk Familiegruppe på denne 

måde? Sidste gang, Familiegruppen mødtes, lavede jeg fx et løb med poster, der hang rundt omkring på skolens og i 

kirkens område. Jeg havde taget kopier til dette. Desuden havde jeg kopieret farveopgaver til de små. 

Det er svært at anslå, hvor mange kopier jeg får brug for at lave fra gang-til-gang - men måske 50 om måneden. 

 

Helle medbringer noget til kaffen        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


